
证书号：ISC-2023-1649

兹 证 明

湖北金叶玉阳化纤有限公司
统一社会信用代码：91420582751023772K

注册地址：当阳市玉阳办事处长坂路 336号

生产经营地址：湖北省当阳市长坂路 336号

符合 GB/T 19022-2003/ISO10012-2003《测量管理体系-测量过程和测量设备的要求》标准的全部

要求，对产品质量、经营管理、环境监测、安全防护、能源管理等方面起到计量保障作用。特发此

证（认证范围见证书附件）。

This is to certify your measurement management system conforms to all the requirements of
ISO10012:2003 “ Measurement management system-Requirements for measurement process and
measurement equipment”.

发证日期：2023年 08月 29日 有效日期：2028年 08月 28日
换发日期：2025年 08月 13日

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审查报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

测量管理体系认证（AAA）证书
MEASUREMENT MANAGEMENT SYSTEM(AAA) CERTIFICATE

证书二维码



证书号：ISC-2023-1649

认证范围：烟用聚丙烯丝束、滤嘴棒的生产；滤嘴棒的加工

测量管理体系认证（AAA）证书 附件
MEASUREMENT MANAGEMENT SYSTEM(AAA) CERTIFICATEATTACHMENT



Registration No.：ISC-2023-1649

This is to certify that

HuBei JinYe YuYang Chemical Fiber Co., Ltd.

The social credit code：91420582751023772K

Registered Address:No. 336, Changban Road, Yuyang Office, Dangyang City.

Audit Address: No. 336, Changban Road, Dangyang City, Hubei Province.

This is to certify your measurement management system conforms to all the requirements of
ISO10012:2003 “ Measurement management system-Requirements for measurement process and
measurement equipment”.

Issue Date：2023-08-29 Expiration Date: 2028-08-28

Change Date：2025-08-13

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Cert code

MEASUREMENT MANAGEMENT
SYSTEM(AAA) CERTIFICATE



Registration No.：ISC-2023-1649
This certificate covers the following scope of

Smoking polypropylene filament，Filter rod production,Filter rod

processing.

MEASUREMENT MANAGEMENT

SYSTEM(AAA) CERTIFICATEATTACHMENT


